
 

 

 

 

El Ple municipal és l’òrgan de màxima 

representació política de tots els veïns i veïnes de 

Torrelavit en el govern del nostre poble. Tots hi 

som representats a través dels diferents grups 

polítics que hem escollit amb el nostre vot lliure a 

les urnes. El Ple municipal té la competència de 

prendre decisions polítiques, normatives, 

econòmiques i institucionals, i controla i fiscalitza 

l’actuació de l’alcalde i el seu 

equip de govern. Té també la 

facultat de nomenar l’alcalde 

o substituir-lo mitjançant una 

moció de censura. 

 

Històricament a Torrelavit, 

els Plens ordinaris s’han 

celebrat amb una periodicitat 

mensual i els extraordinaris 

cada vegada que les 

circumstàncies ho han 

requerit… 

 

Ara, l’Alcalde i el seu equip de govern han decidit 

que els Plens ordinaris es celebrin un cop cada 

tres mesos que és el mínim que la llei marca que 

s’han de celebrar en un poble amb el nostre 

nombre d’habitants… 

 

S’han constituït  dues  comissions: una Comissió 
Informativa i una Comissió de coordinació de 
regidories, i s’ha constituït també la Junta de 
Govern Local. 

 

 

Comissions i junta que per llei no hi estem 

obligats a tenir, però que responen a la necessitat 

que té l’equip de govern per justificar les seves 

retribucions. Retribucions que no critiquem ja que 

quan s’han d’assumir responsabilitats i dedicar-hi 

temps aquestes retribucions son justes, però no 

d’aquesta manera ja que ens acaben costant més 

diners a tots els veïns i veïnes de Torrelavit; 

aquestes comissions i junta de 

govern requereixen de 

l’assistència del secretari de la 

corporació per aixecar acta i 

de la dedicació d’un 

administratiu per transcriure 

les actes, fer les convocatòries 

i tots els tràmits necessaris per 

aquesta finalitat…i això son 

hores d’aquests professionals 

que havent-se de dedicar a 

aquestes noves labors 

deixaran de fer altres feines 

més necessàries… 

 

Plenari cada tres mesos, primera comissió 

informativa tres mesos després del plenari 

celebrat el 29 de juliol…i d’informativa res de 

res…la poca informació que rebem des del 

govern de l’Ajuntament és la que fa publica a 

través de les xarxes socials…per tant, no ens 

informen ni de decisions, ni de novetats ni de 

projectes, ni de futur… 
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Tampoc les preguntes que vàrem fer a l’equip de 

govern en el Ple del dia 29/07/19 han estat 

contestades. Les que ho han estat, no es varen 

respondre fins al Ple del 28/10/19. 

 

Definitivament volen al grup de Junts per 

Torrelavit a l'ostracisme més extrem; callats i 

submisos. Volen silenciar totes les famílies i 

persones que el passat 26 de maig ens varen fer 

confiança.  

 

Tot allò que porta el segell de l’anterior govern es 

desestima automàticament…reforma del pavelló 

municipal, arranjament de l’entrada de Can 

Rossell, elaboració de la cartografia SITXELL 

(Sistema d’informació Territorial de la Xarxa 

d’Espais Lliures de la Província de Barcelona que 

categoritza i valora els sòls no urbanitzables a 

partir dels anàlisis de les seves característiques 

ecològiques, paisatgístiques i socioeconòmiques, 

important per poder planificar accions de futur 

com el Pla Director del Camí del Riu) servei del 

Gestor Energètic del Consell Comarcal. 

 

Estem a mes de novembre i encara no s’ha 

constituït la Comissió que haurà de programar i 

vetllar pels actes que s’han de dur a terme el 

proper any 2020 en motiu de la unificació de 

Terrassola i Lavit…ni tant sols s’ha pensat en les 

persones que l’han d’integrar…només hi ha 

l’encàrrec, fet per l’anterior govern, d’un llibre de 

la ninotaire osonenca Pilarín Bayés per fer una 

publicació que parlarà d’aquesta unificació 

centenària i la contractació de l’Orfeó Català per 

venir a actuar el mes d’abril en motiu d’aquesta 

efemèride…de moment no hi ha res més,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

almenys que ens hagin informat…recordem que 

era una de les propostes estrella de la 

candidatura de l’Alcalde actual. 

 

També volem fer esment que en el passat Ple del 

29/07/19, Ple on s’aprovava el cartipàs municipal, 

es va acordar que el Sr. Alcalde faria una 

reducció de la seva jornada laboral en 3/4 parts, 

dedicant aquesta reducció de 25h. a atendre les 

tasques de l’Ajuntament amb una retribució de 

26.500,00€ anuals. 

 

En el plenari del passat dia 28/10/19 se’ns va 

informar que el Departament d’Educació  de la 

Generalitat de Catalunya no acceptava la 

reducció de jornada laboral de 3/4 parts que 

havia demanat l’Alcalde i solament acceptava 

una reducció de la meitat, és a dir, de 18,75h. Per 

tant, amb els 5 vots a favor de l’equip de govern i 

els 4 vots en contra de la nostre formació, es va 

aprovar que la dedicació de l’alcalde per atendre 

les tasques de l’ajuntament passes de les 25h 

inicials a les 18,75h. finals que autoritzava la 

Generalitat. Els nostres vots en contra varen ser 

perquè l’Alcalde, tot i dedicar menys hores a 

l’ajuntament, continuava cobrant els 26.500,00€. 

Això suposa un augment del 33% de la retribució 

en tres mesos. 

 

De moment el canvi de govern a l'Ajuntament de 

Torrelavit no representa ni més transparència, ni 

més participació, ni més diàleg.  

 

De moment aquesta és la millora per Torrelavit,  

aquest és l’aire fresc que estan donant a la 

manera de fer i entendre el nostre poble. 
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En sessió plenària celebrada el passat 13 de novembre es van aprovar els projectes que formaran part 

de la convocatòria d’ajuts econòmics del Pla Únic d’Obres i Serveis de Catalunya (PUOSC). 
 
La millora de l’eficiència de l’enllumenat públic, el projecte de la xarxa de calor alimentada amb 
biomassa i el projecte de la xarxa de clavegueram de Can Rossell de la Serra,  són els tres projectes 

que l’equip de Junts per Torrelavit va sol·licitar a l’equip de govern de l’Ajuntament de Torrelavit que fossin 

inclosos a l’esmentada convocatòria. 

 

Des de l’equip de govern format per VIT i ERC es va decidir desestimar les propostes presentades per 

Junts per Torrelavit, propostes que considerem que eren molt importants per l’especial impacte que 

tenen en el medi ambient i en l’eficiència energètica, traduint-se també en una reducció de la despesa en 

el subministrament de gas i electricitat de l’Ajuntament de Torrelavit. 

 

Lamentem que no es vagi tenir a bé d’incloure cap de les nostres propostes i vàrem mostrar el nostre 

desacord en algunes de les propostes que l’equip de govern inclourà finalment en aquesta convocatòria. 

Per altra banda, entenem de la importància d’aquest tipus d’ajuts econòmics per al nostre Ajuntament i per 

aquest motiu el nostre vot va ser en forma d’abstenció, entenent-lo com un vot de confiança cap a l’equip 

de govern. 

 

Les propostes presentades per Junts per Torrelavit per tal de ser incloses en la sol·licitud a aquests 

ajuts van ser les següents: 

Projecte de millora de l’eficiència de l’enllumenat públic: 
 

Aquest projecte ja disposa d’una subvenció de FEDER concedida a l’anterior equip de govern per valor de 

103.658,71€, es va proposar sol·licitar subvenció a la Generalitat de Catalunya de l’import restant del 

projecte. 

Pressupost total del projecte: 207.317,42€+IVA 

FEDER concedit:   103.658,71€ 

Import a sol·licitar PUOSC:  103.658,71€ 

 
Projecte de xarxa de calor alimentada amb biomassa: 
 

Amb una subvenció ja concedida a l’anterior equip de govern de Junts per Torrelavit de 86.026,26€, aquest 

projecte contempla la instal·lació d’una xarxa de calor per als edificis municipals amb biomassa, fent-los 

molt més eficients i sostenibles. 

 

Pressupost total del projecte : 164.052,52€+IVA 

FEDER concedit:   86.026,26€ 

Import a sol·licitar PUOSC:  86.026.23€ 

 

Projecte de la xarxa de clavegueram de Can Rossell de la Serra: 
 

Es tracta d’un projecte de millora de la xarxa de clavegueram al nucli de Can Rossell de la Serra, realitzant 

la seva connexió a la xarxa de clavegueram general. En aquest cas, proposem sol·licitar a la Generalitat 

de Catalunya el total de l’import del cost del projecte. 

PROPOSTES DE CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS AL PLA ÚNIC D’OBRES I SERVEIS DE 
CATALUNYA (PUOSC) 



   

 

Modificació de les ordenances fiscals per a 

En sessió plenària celebrada el passat 

ordenances fiscals de l’exercici 2020, entre la qual hi destaca la modificació d’algunes d’elles

Junts per Torrelavit vàrem votar en contra d’aquesta proposta 

que per primera vegada s’introdueix un 

mateix fet imposable, concretament, en la Taxa per la utilització privativa del local social de Can Rossell. 

Aquest fet discriminatori neix quan pel mateix ús privatiu els veïns de Can Rossell pagaran 1

que els veïns de la resta del poble en pagaran 10

5% en la taxa del subministrament d’aigua respecte dels veïns dels nuclis de Sant Martí Sadevesa i Bell 

Penedès que actualment reben l’aigua, prèvia compra per part de l’Ajuntament

Guardiola de Font-Rubí. Aquests veïns se’ls repercuteix el cost que té l’Ajuntament de Torrelavit per tal de 

comprar l’aigua a Guardiola de Font

tampoc augmenta per l’any 2020, per tant, entenem que no 

aprovat per ERC i VIT. Finalment, i respecte de la Taxa per la prestació de serveis en la piscina municipal i 

en les instal·lacions esportives s’introdueix un requisit específi

solucionar problemes anteriors en crearà de nous.

Expedient de modificació de crèdit 2/2019

En sessió plenària celebrada el passat 28

crèdit 2/2019. El vot de Junts per Torrelavit, va ser d’abstenció

part, mancava l‘increment de partida relativa als cost
retribució aprovada per ERC i VIT, i de l’altra, hi havia 

foren resoltes abans de la celebració del plenari. En aquest sentit, es va proposar a l’equip de govern que 

es posposés el punt però la proposta no va ser acceptada.

Sol·licitud d’estudi de protecció de la 

Des de Junts per Torrelavit es va sol·licitar

elèctrica de la plaça de l’U d’Octubre 

possibles danys personals. 

 

 
Si ens vols fer arribar algun suggeriment, si tens qualsevol dubte, o si vols concertar una visita, pots

contactar amb nosaltres mitjançant els següents correus electrònic

 

Grup Municipal : contacte@juntspertorrelavit.cat

Ramon Riera  : ramon@juntspertorrelavit.cat

Gemma Cardús : gemma@juntspertorrelavit.cat

Jaume Domènech : jaume@juntspertorrelavit.cat

Alba Campos  : alba@jun

 

Si vols conèixer més sobre la nostra acció a l’Ajuntament de Torrelavit

(www.juntspertorrelavit.cat) on podràs trobar

 

Pots seguir-nos també a les diferents xarxes socials:

  @JXTorrelavit 

 

 

Modificació de les ordenances fiscals per a l’exercici 2020 

el passat 28 d’octubre l’equip de govern va presentar la proposta per a les 

ordenances fiscals de l’exercici 2020, entre la qual hi destaca la modificació d’algunes d’elles

votar en contra d’aquesta proposta per tres motius fonamentals: el pri

que per primera vegada s’introdueix un fet discriminatori entre els mateixos veïns de Torrelavit
mateix fet imposable, concretament, en la Taxa per la utilització privativa del local social de Can Rossell. 

Aquest fet discriminatori neix quan pel mateix ús privatiu els veïns de Can Rossell pagaran 1

ble en pagaran 10€/hora. El segon motiu, fou l’aplicació d’un increment del 

5% en la taxa del subministrament d’aigua respecte dels veïns dels nuclis de Sant Martí Sadevesa i Bell 

Penedès que actualment reben l’aigua, prèvia compra per part de l’Ajuntament de Torrelavit, al municipi de 

Rubí. Aquests veïns se’ls repercuteix el cost que té l’Ajuntament de Torrelavit per tal de 

comprar l’aigua a Guardiola de Font-Rubí. Així, el preu actual que s’està pagant no ha augmentat i 
, per tant, entenem que no és procedent aplicar l’increment del 5% 

aprovat per ERC i VIT. Finalment, i respecte de la Taxa per la prestació de serveis en la piscina municipal i 

en les instal·lacions esportives s’introdueix un requisit específic per gaudir del carnet familiar que 

solucionar problemes anteriors en crearà de nous. 

xpedient de modificació de crèdit 2/2019 

el passat 28 d’octubre es va portar a debat l’expedient de modificació de 

l vot de Junts per Torrelavit, va ser d’abstenció. El sentit de vot fou provocat perquè d’una 

mancava l‘increment de partida relativa als costos dels òrgans de govern
retribució aprovada per ERC i VIT, i de l’altra, hi havia dubtes en els imports d’algunes partides
foren resoltes abans de la celebració del plenari. En aquest sentit, es va proposar a l’equip de govern que 

es posposés el punt però la proposta no va ser acceptada. 

de la torre elèctrica de la plaça de l’U d’Octubre

Des de Junts per Torrelavit es va sol·licitar, en sessió plenària, l’estudi d’instal·lació de 

elèctrica de la plaça de l’U d’Octubre per tal d’impedir l’accés i escalada de la mateixa i així

i ens vols fer arribar algun suggeriment, si tens qualsevol dubte, o si vols concertar una visita, pots

contactar amb nosaltres mitjançant els següents correus electrònics: 

contacte@juntspertorrelavit.cat 

ramon@juntspertorrelavit.cat 

gemma@juntspertorrelavit.cat 

jaume@juntspertorrelavit.cat 

alba@juntspertorrelavit.cat  

conèixer més sobre la nostra acció a l’Ajuntament de Torrelavit, et convidem a visitar la nostra web 

) on podràs trobar aquest butlletí i molta més informació.

nos també a les diferents xarxes socials: 

  @JuntsperTorrelavit   

ON TROBAR-NOS 

ACTUACIONS 

Pots trobar-nos també al telèfon

647.914.219

l’equip de govern va presentar la proposta per a les 

ordenances fiscals de l’exercici 2020, entre la qual hi destaca la modificació d’algunes d’elles. Des de 

per tres motius fonamentals: el primer, és 

veïns de Torrelavit, en un 

mateix fet imposable, concretament, en la Taxa per la utilització privativa del local social de Can Rossell. 

Aquest fet discriminatori neix quan pel mateix ús privatiu els veïns de Can Rossell pagaran 1€/hora mentre 

€/hora. El segon motiu, fou l’aplicació d’un increment del 

5% en la taxa del subministrament d’aigua respecte dels veïns dels nuclis de Sant Martí Sadevesa i Bell 

de Torrelavit, al municipi de 

Rubí. Aquests veïns se’ls repercuteix el cost que té l’Ajuntament de Torrelavit per tal de 

preu actual que s’està pagant no ha augmentat i 
aplicar l’increment del 5% 

aprovat per ERC i VIT. Finalment, i respecte de la Taxa per la prestació de serveis en la piscina municipal i 

c per gaudir del carnet familiar que enlloc de 

d’octubre es va portar a debat l’expedient de modificació de 

. El sentit de vot fou provocat perquè d’una 

dels òrgans de govern, fruit de la nova 

dubtes en els imports d’algunes partides que no 

foren resoltes abans de la celebració del plenari. En aquest sentit, es va proposar a l’equip de govern que 

de la plaça de l’U d’Octubre 

l’estudi d’instal·lació de protecció a la torre 

de la mateixa i així, evitar 

i ens vols fer arribar algun suggeriment, si tens qualsevol dubte, o si vols concertar una visita, pots 

et convidem a visitar la nostra web 

ormació. 

  @juntspertorrelavit 

nos també al telèfon 

647.914.219 


